
Referat FAU møte 05.11.19 

 
Tilstede: Leder Johnny Stewart-Pettersen, Kasserer Marianne Bru, Marit Vik (1.kl), Cecilie 
Vik (2.kl), Iselin Kårtveit Monsen (3.kl), Øistein Barmen Johnsen (4.kl), Charlotte Isager 
(5.kl), Leif Gunnar Vestbostad Vik (6.kl), Nina Skibenes (6.kl) Hilde Fløisand-Hansen (7a).  

Forfall: rektor Arne Petter Solberg, repr. fra 7b  

 

Sak 12/2019: Godkjent innkalling og referat 

Godkjent 

Sak 13/2019: Informasjon fra rektor v/Johnny Stewart-Pettersen 

Juleavslutning 4.desember kl. 17.30 – rektor har lagt ut informasjon på skolens nettside om 
juleavslutning med fakkeltog. Oppstart tog fra både Vik og Torsvik kai. Behov for en gran på 3-4 
meter. 

Forslag fra FAU: 

- FAU ansvar for pepperkaker, solbærtoddy, kakao, kaffe. Avtalt hvem som møter på  
skolen kl. 17 (5 stykker) 

- klassekontakter i hver enkel klasse kan ta initiativ til klassevis avslutning dersom det er 
ønskelig 

- Skolen tar initiativ til en tradisjonell juleavslutning for alle elevene julen 2020 
- Lommelykt/hodelykt barna, fakler til de voksne. Husk refleks! 

 

Sak 14/2019: Gapahuk 

- det blir pleksiglass i vinduer i Gapahuken, ikke glass                                                                                        
-Møte med Sotra vg.skule neste uke. Blir bygget i moduler på skolen                                                                     
-mål om at den blir ferdigstilt innen utgangen 2019                                                                                           
-bålplass inne i Gapahuken, vil da bli behov for røykavtrekk i blikk/metall  

Sak 15/ Eventuelt: 

-6.klasse har spurt om å ha julefrokost/samling i klassen som juleavslutning. Oppfordrer også andre 
klasser til å ha klassevis avslutning.       

- det kommer lite saker inn til FAU fra de ulike klassene. Oppfordrer alle foreldre/klasser til å melde 
inn saker i forkant av FAU møter. Datoer for FAU møter ligger i referat september 2019.                                                                                                                    

- Chromebook                                                                                                                                                              
Det har nylig vært tilfelle av brann i elev PC/chromebook i Sandes kommune. Det er ønskelig med 
orientering om dette, er det noen sikkerhetstiltak dom bør gjøres? Det er spørsmål om hvorfor elever 
i vår kommune kan ta med cromebook hjem, når andre kommuner ikke kan det.  



-Parkeringsrutiner; minner på at man ikke skal parkere i rundkjøringen, bare slippe av/hente eleven. 
Bruk parkeringsplass når du skal være med eleven inn. 

-FAU oppfordrer igjen til at det arrangeres sosiale arrangement i de ulike klassene. 

 

Referent Hilde Fløisand-Hansen 


